
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XXXI/2022 

31 Posiedzenie w dniu 3 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 3 marca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

Przewodnicząca witając wszystkich zebranych. 

Na posiedzeniu komisji obecnych było 8 radnych, co stanowi quorum do opiniowania 

projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji, które odbyło się 19 stycznia 2022 r. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych uwag do protokołu z XXX posiedzenia Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji, które odbyło się 19 stycznia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -

2040, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 



Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040 oraz zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

rok 2022. 

Pani Beata Chabros-Dusza zapytała, dlaczego kwota subwencji oświatowej została 

zmniejszona. 

 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że kwota subwencji oświatowej została zmniejszona ze 

względu, na algorytm który ją wylicza oraz inne różne czynniki, takie jak: liczba uczniów, 

nauczycieli, ilość uczniów z niepełnosprawnościami czy klasami integracyjnymi. Pani 

Sekretarz poinformowała również o powstaniu nowego programu związanego z udzielaniem 

pomocy psychologicznej dla uczniów. 

Pani Burmistrz wspomniała również o otworzeniu oddziału dla pierwszoklasistów w Szkole 

Podstawowej w Błudowie i konsekwencji z tym związanych. Powiedziała, że dużym 

obciążeniem dla budżetu będzie otworzenie klasy pierwszej dla dwojga uczniów. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Pani Katarzyna Jóźwiak zapytała o pieniądze, które miały wpłynąć z PKS. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że środki te zostały przesunięte i zostało podpisane 

porozumienie z PKS o zwrot różnicy między wyliczeniami Powiatu a Gminy, w związku z 

utrzymaniem linii autobusowych. 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy te linie autobusowe są dalej w użyciu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała twierdząco, tłumacząc się, że nie było żadnego powodu, aby z 

tych linii rezygnować. 

Pani Maria Słomska zapytała o wymianę pokrycia dachowego wraz z kotłownią w 

miejscowości Płonne i jak wygląda budżetowanie tego projektu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała iż Gmina jest przygotowana, w budżecie są zabezpieczone 

środki na wymianę pokrycia dachowego na budynku świetlicy. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

c) sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg 



wojewódzkich nr 509 i 505 w m. Młynary”, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła że w ramach programu chodnikowego dofinansowanie wynosi 

50/50.  

 

Głosowano w sprawie: 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg wojewódzkich 

nr 509 i 505 w m. Młynary”, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

d) wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zmianie uległa ustawa o Ochotniczych Strażach Pożarnych 

w której został zmieniony ekwiwalent i jego stawki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zaniepokojenie problemem niewypłaconego 

ekwiwalentu od stycznia. 

Pani Skarbnik wytłumaczyła, że chodzi o okres przejściowy i rozmawiała z Radcą Prawnym 

na temat rozbieżności interpretacji tej ustawy.  

Pani Burmistrz wyjaśniła również, że rozważane jest zostawienie tylko poszczególnych 

jednostek OSP w Gminie ze względu na zmiany w ostatniej ustawie, które stawiają jednostki 

OSP prawie na równi z zawodowymi strażakami, a do tego utrzymanie infrastruktury, co 

wiążą się z dużymi wydatkami. 

Wywiązała się dyskusja na temat funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

Gminy Młynary.   

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

w Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Młynary, 

 



Pani Burmistrz poinformowała, że podpisała akt notarialny o przejęciu spółki, wniosek do 

KRS-u został złożony i czekają na wykreślenie spółki z KRS-u. 

Pani Przewodnicząca Komisji zapytała, czy Rada spółki dalej istnieje. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że Rada została już zamknięta i nie jest opłacana od września 

ubiegłego roku, bilanse są zamknięte, premia likwidacyjna została wypłacona, która 

zabezpiecza wszelkie roszczenia do czasu wykreślenia z spółki z rejestru. Gmina już nie 

ponosi żadnych kosztów związanych z działalnością tej spółki. 

 

Głosowano w sprawie: 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Wodociągów i Kanalizacji w 

Młynarach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

f) przyjęcia Programu Osłonowego Miasta i Gminy Młynary na 2022 r. „Korpus 

Wsparcia Seniorów w Młynarach" 

 

Pani Burmistrz poinformowała zebranych, że podjęła decyzję o nieprzystąpieniu do tego 

programu, ponieważ w trakcie trwania programu zmieniły się jego zasady i Gmina musiałaby 

ponieść nieplanowane koszty. 

 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

Wywiązała się dyskusja na temat Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, że mają nastąpić zmiany w przepisach, które zwolnią Gminę 

z przymusowego leczenia i każda osoba objęta takim leczeniem, będzie musiała samodzielnie 

je finansować. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Młynary w 2022 roku 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Młynary w 2022 roku.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Miasta i Gminy Młynary 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

5. Sprawy różne. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

XXXI posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju  

Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

/-/ Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


